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Beslutsförslag Stadsfullmäktige antecknar att det tagit del av följande ärenden: 

 
Beslut Under diskussionen föreslog fullmäktigeledamot Markku Orell en vädjan till 

regeringsförhandlarna angående Skärgårdshavets tillstånd. Det konstaterades att 
vädjan kommer att vidarebefordras till regeringsförhandlarna. Vädjan bifogas 
också till stadsfullmäktiges protokoll. 
 
Under diskussionen föreslog fullmäktigeledamot Maj Björk följande: "Sarlinska 
skolans tegel: Sarlinska skolan byggdes delvis på talko och många deltog bl.a. 
med att handslå tegel. Skolan stod klar 1957 och det finns mycket nostalgi när det 
gäller huset. Nu när det skall rivas tänker jag att det borde ges möjlighet för 
allmänheten att ta tillvara en del av dessa tegel för eget bruk, t.ex. bygga murar, 
grillar eller bara som eget minne av huset. Detta bör organiseras under ordnade 
former innan teglen transporteras till avstjälpning." Maj Björks förslag 
understöddes av ett flertal fullmäktigeledamöter. Godkändes enhälligt. 
 
Stadsfullmäktige antecknade att det tagit del av ovanstående ärenden. 
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